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Abstract (en)
The invention relates to an assembly of a container and a closure, the said container having a head comprising a neck extended by a shoulder (10)
which connects this neck with a body or with a skirt, the said closure and the said head respectively having complementary means (12, 14 and 15)
of locking in relative position by rotation, characterised in that these means respectively consist of an elastically flexible axial blade (12) carried by
the closure and of profiled axial portions (14 and 15) carried by the said shoulder (10), these portions comprising a first portion (14) for the clip-in
engagement and retention of the said blade (12) and a second portion (15) which is a stop-piece for the blade (12) ensuring its retention by the
first portion (14). The invention applies to the manufacture and industrial closure of containers having clip-on or screw-type closures which must be
oriented accurately with respect to a decoration or to the geometry of these containers. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un ensemble d'un récipient et d'un bouchage, ledit récipient ayant une tête comprenant un goulot prolongé par une épaule
(10) qui relie ce goulot à un corps ou à une jupe, ledit bouchage et ladite tête ayant respectivement des moyens complémentaires (12, 14 et 15) de
verrouillage en position relative par rotation, caractérisé en ce que ces moyens consistent respectivement en une lame axiale flexible élastiquement
(12) portée par le bouchage et en des portions axiales profilées (14 et 15) portées par ladite épaule (10), ces portions comprenant une première
portion (14) d'encliquetage et de rétention de ladite lame (12) et une seconde portion (15) de butée de la lame (12) assurant sa rétention par la
première portion (14). L'invention s'applique à la fabrication et au bouchage industriel des récipients à bouchage encliquetable ou à vis devant être
orienté avec précision par rapport à un décor ou à la géométrie de ces récipients. <IMAGE>
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